ACCOMMODATION 住所

The Masaryk Dormitory is situated in a strategic location (just 20 minutes away from the airport) with excellent transport access to the city center. Hostel-type accommodation will provide accommodation in two/three bedrooms.

Masaryk Dormitory 宿舍位于方便的位置(离机场才20分钟,离市中心才10分钟),具有高超的交通联运到市中心。宿舍在2个或者3个人的卧室提供住宿。





VENUES 上课的地点

The courses will take place at the beautiful historical venues of the Karolinum, complex of university buildings founded in 14th century.

参与者将在历史美丽的Karolinum · 成立于十四世纪大学 建筑群 · 上课





PRICE 价格

Price is EUR 3700. It includes tuition fee, tuition materials, accommodation, airport pick-up, local transport, breakfast and lunches, many extra-curricular activities and trips. Contact us to find out if you are eligible for a discounted price.

价格为 3700欧元。 价格包括课程及课程资料、住宿、机场接送、早餐、午餐、课外活动、旅游等。联系我们,了解您是否有资格获得优惠价格。

CONTACTS 联系方式

www.europeanlab.cz e-mail: ccc@cuni.cz WeChat: EuropeanLab





CHARLES UNIVERSITY 查理大学

EUROPEAN LAB

欧盟实验室

SUMMER SCHOOL 暑期班

JULY, 9 - AUGUST, 3 2018 2018年7月9日 - 2018年8月3日



Prague, Czech Republic 捷克共和国,布拉格

ABOUT 简介

Charles University European Lab is an intensive four-week interdisciplinary summer school on contemporary Europe for Chinese students and young professionals.

查理大学欧盟实验室是一门为期四周关于当代欧盟的跨学 科暑期班,面向中国学生和年轻的专业人员。



Organized by Charles University, one of the oldest universities in the world, the summer school will provide participants with dynamic and interactive program focused on economic, business, security, political and cultural issues that are transforming EU-Chinese relations.

该暑期班由世界上最古老大学之一查理大学举办(于1348年成立),给参与者提供动态交互式的专注于经济、生意、安全、政治和文化改变欧中关系问题的课程。



All students will be awarded with a certificate acknowledging their participation.

参与者皆将会收到参证明加该暑期班的证明书。

STUDY AREAS 课程



European-Chinese Relations 欧中关系 Lectures covering relations and interactions between China and European countries.

关于欧盟和中国之间的关系和互相交流的课程。

EU Economics & Economies 欧盟经济学和经济 Series of courses on Eurozone, EU economic reforms, EU-China trade and European economies.

一系列关于欧元地区,欧盟经济改革,欧中贸易和欧盟 经济的课程。

European Security 欧盟的安全

Courses focused on NATO, EU security and security cooperation with China. Issues of nuclear disarmament or hybrid warfare will be also discussed.

专注于北大西洋公约组织·欧盟安全·跟中国安全互作的课程。包括核裁军·混合作战的讨论。

Doing Business in Europe 在欧盟做生意

Courses on contemporary European law concerning financial markets, business issues, sport or environment. Intercultural management and relevant specific areas are covered.

专注于跟金融市场、商业问题、体育或环境 有关当代欧盟法律的课程。课程包括跨文化管理和别的领域。

European History & Culture 欧洲的历史和文化 Comprehensive lectures on European history and culture in broader perspective.

在更广泛的角度关于欧洲(捷克)历史和文<u>化的综合课程</u>

TRIPS 课外活动

Prague guided tour 布拉格之旅







Karlstejn and Zvikov castles/ Cesky Krumlov 卡尔施泰恩和其他城堡/ 捷克克鲁姆鲁夫(CK小镇)







Czech cuisine/Traditional customs experience Prague Vltava River cruise 品味捷克的菜/ 布拉格伏尔塔瓦河上的游玩







Central Europe Tours – Vienna (AU), Neuschwanstein (GE) and Budapest (HU)

中欧旅游-维也纳(奥地利) 新天鹅城堡 (德国) 布达佩斯(匈牙利首都)等 逛街购物







and many more... 和许多其他的活动...